
Inleiding: 

Bij de wet is geregeld dat ouders inspraak hebben ten aanzien van beleid en keuzes die gemaakt 

worden door de school. Dit gebeurt via de Medezeggenschapsraad (MR). Zij laat zich regelmatig 

informeren over de ontwikkelingen binnen de school. De schooldirecteur , heeft een adviserende 

taak naar de MR en is in principe bij elk overleg aanwezig. De MR kan echter ook besluiten om zgn 

besloten te vergaderen. 

De MR bestaat uit een ouder- en personeelsgeleding. De MR brengt advies uit aan de schoolleiding 

bij vaststelling of wijziging van belangrijke besluiten. In sommige gevallen kan een MR ook 

wijzigingen tegenhouden/tegenstemmen. 

Het kan dan gaan om bijvoorbeeld het schoolreglement, schoolplan of vakantierooster. De notulen 

van de MR zijn te lezen op de site van de Kring en voor het personeel op share point. De 

vergaderingen zijn in principe openbaar. 

 

Uit wie bestaat de M.R. in schooljaar 2022-2023? 

Oudergeleding: 

Joyce Davidse, Joyce Groeneveld, Nicolien Meijer 

Personeelsgeleding: 

Bram ter Have, Sylvia Mouthaan, Emmy Hamburg 

 

Onderwerpen die zijn besproken door de MR in het afgelopen jaar: 

 

1e vergadering 

23 augustus 2022 

- De nieuwe directeur stelt zich voor aan de ouders  (Harry Rusken) 

- Harry stelt nieuwe collega’s voor: Addie, Elze, Kimberly, Laura, Nik en Amber.  

- Actiepunten n.a.v. deze vergadering zijn: 

-   uitzoeken waarom toets gegevens van groep 7 niet openbaar worden gemaakt (verzoek 

oudergeleding) 

  Hoe is het gesteld met de grote plas op  het kleuterplein? Omr 

  Hoe ver zijn we met de ontwikkeling van het nieuwe schoolplein? 

Harry gaat hier achteraan. 

 

- Evenementen en feestdagen gaan worden georganiseerd door Judith Lelie. Dit in 

samenspraak met collega’s. 

- Vraag vanuit omr: komen er nog inloopmiddagen/avonden? Staan al gepland in de 

jaarkalender, dus ja. 



- Vraag vanuit omr: hoe gaan we verder met het corona protocol? Hier werkt het bestuur nog 

aan. 

2e vergadering 

   1 november 2022 (stond gepland op 10 oktober maar is verzet i.v.m. te veel zieken) 

Twee zieken  

- Joyce D maakt een  tabel met de looptijd van de huidige MR leden( volgens reglement) 

- Harry heeft met KC besproken dat de entree toetsen van de groepen 7 voortaan inzichtelijk 

zijn. 

- De plas bij het kleuterplein is gemeld. 

- Corona protocol is aangeleverd door bestuur, Bij een nieuwe uitbraak gelden nieuwe 

regels.(protocol ligt klaar bij de bestuurder. 

- Harry heeft overleg gehad met de buren van de school. Was een goed gesprek, hierbij was 

ook iemand aanwezig van de gemeente. Deze afgevaardigde is tevens verantwoordelijk voor 

het nieuwe speeltuig op het plein….plannen zijn ingediend en goedgekeurd! Vanwege hogere 

kosten zal e.e.a. vertragen en aanpassing nodig zijn…..wordt vervolgd. 

 Evaluatie van de ouder informatie avond; geslaagde avond met een hoge opkomst. 

- Tijdens de KANJERTRAINING avond zal de OV vertellen waar de vrijwillige bijdrage van de 

ouders aan besteed zal gaan worden. De MR acht het niet nodig hierbij aanwezig te zijn. 

- Schoolgids en jaarplan komen later in dit jaar nog terug. Harry heeft als nieuwe directeur 

veel en belangrijke zaken af te handelen en heeft hier nu geen tijd voor, in overeenstemming 

met het bestuur. Er wordt wel aan gewerkt en zal zo spoedig mogelijk terug komen op de 

agenda van  de MR. Waarschijnlijk januari 2023. 

- Ouderbijdrage gaat nu goed, mede door eenvoudig link betalen mensen sneller en 

makkelijker. Voor ouders die het geld niet kunnen missen bestaat er een regeling, te 

bespreken met directie. 

- Bram neemt zitting in de Regio Raad. Sylvia geeft aan eruit te willen.  

- Melanie en Jacqueline( terug van zwangerschapsverlof) nemen de groep 7 over van Laura en 

Sandra, laatstgenoemde is weg van school en Laura gaat naar groep 4. 

- Majel en Sherilyn zijn zwanger en hun verlof gaat in in februari. 

GEBOUWZAKEN; de school krijgt nieuwe vloerbedekking!( een pvc vloer in een neutrale kleur) 

Waarschijnlijk ook nieuwe schuifwanden. En de muren krijgen ook een neutralere kleur. 

De geplande vergadering van 21 november wordt verzet naar 12 december. 

- Bij de rondvraag geeft de o.m.r een compliment aan de leerkrachten van groep 8 voor de 

leuke en goed georganiseerde werkweek. Kinderen hebben het fantastisch naar hun zin 

gehad. 

 

3e vergadering 

       12 december 2023 

- 1 afwezige 

- Vraag of de vergaderingen kunnen worden verplaatst naar de dinsdag i.v.m. de studie van 

een ouderlid. Dat is geen probleem. 



- Het gymrooster wordt gewijzigd omdat de gym leerkrachtmet zwangerschapsverlof is en er 

nog geen vervanging is gevonden.  

- De nieuwe kleur van de vloer is door het team gekozen. 

- Voorlopig waarschijnlijk geen budget om de schuifwanden te vernieuwen. 

- De plas bij het kleuterplein is verholpen??? Hij staat er nog maar dat heeft te maken met de 

grond die wegzakt. Een grotere reparatie is nodig. 

- De speeltoestellen op het grote plein komen! Wanneer?  

- De kanjeravond was erg leuk, jammer dat er niet veel ouders op af gekomen zijn. Dit heeft 

waarschijnlijk te maken met de korte tijd dat mensen ervan wisten. Volgend jaar eerder info 

verstrekken. 

- Jaarplan en schoolgids…..nog niet klaar. 

 

 

4e vergadering  

     9 maart 2023 

- Iedereen nog de beste wensen. 

- Nicolien en Joyce stoppen bij de MR. Sylvia  en Emmy regelen de vacatures. Harry zet het in 

de kringloop. Joyce Groeneveld wordt de nieuwe voorzitter. Bij meerder kandidaten worden 

er verkiezingen uitgeschreven. 

- Laura heeft een nieuwe functie elders, zij vertrekt na de meivakantie. 

Dit wordt intern opgelost. 

- De nieuwe speeltoestellen zijn geplaatst! Mooi! 

- De school krijgt led verlichting 

- Vloer…wordt aan gewerkt. 

 

Actie voor 555 voor de slachtoffers van de aardbeving in Turkije heeft rond de 2000 euro opgeleverd. 

De werkelijke opbrengst komt in de volgende kringloop. 

- De kring krijgt  voorschoolse voorzieningen in de school. De intensie verklaringen zijn 

opgeteld. (kinderkoepel) 

- Er komt een plan voor burgerschapsvorming. 

- Er komt nog actie v.w.b. het foutloos rekenen.(foutloos implementeren in de huidige 

rekenmethode) Hierover is veel overleg binnen de plg. 

 

 

5e vergadering  

25 mei 2023. Deze is verzet naar 6 juni 2023. 

- Op verzoek van Harry is de vergadering verzet zodat hij iets meer tijd heeft voor het 

schoolplan, jaarplan en het werkverdelingsplan. 

- Er zijn 4 gegadigden voor de O.M.R. Sylvia en Emmy gaan hiermee aan de slag. 



- Er heeft bij school een incident plaats gevonden. Dit had niets met de school te maken maar 

Harry heeft wel korte lijnen met de politie en maatschappelijk werk omdat er wel kinderen 

van de school bij betrokken waren. De kinderen worden de dag erna opgevangen door een 

team van school maatschappelijk werk. Harry heeft er voor gezorgd dat de school niet in de 

(negatieve)publiciteit is gekomen. 

- De personeels formatie is rond! Alle klassen zijn voorzien van een leerkracht. 

- Anja en Tonneke gaan met pensioen, Miranda gaat werken op een andere school en Elze 

gaat ook weg. Shelley gaat een dag minder werken, Annelies neemt dat over. Judith blijft als 

kc er. Ondersteuning; Nik, Sandra, Indy, marcia, Jacqueline en Annemiek. 

Geen vacatures, 

- De nieuwe vloer wordt deze zomervakantie gelegd, de zonnepanelen ook. Voor de wanden 

komt een ander plan. Wel moet worden gekeken hoe we de vloer netjes kunnen houden 

(zand?)  

- Bram verslaat de laatste regioraadsvergadering: slechte opkomst, discussie aldaar over het 

zwemmen en de verantwoordelijkheid. 

Bestuursbreed aangegeven dat de leerkrachten  geen vrij hebben de laatste vrijdag voor de 

vakantie. 

Gesprek over avg. Edumare gaat dit verder onderzoeken. 

- Harry is bezig met de voorschoolse voorzieningen. Dit loopt. Moet nog ondertekend worden. 

Waarschijnlijk rond de herfst in bedrijf. 

- Schoolplan en jaarplan zijn nog niet klaar. Werkverdelingsplan moet nog met het personeel 

besproken worden. 

 

 

6e en laatste vergadering van dit schooljaar 

26 juni 2023 

    -   laatste vergadering vindt plaats bij Cape Helius om afscheid te nemen van twee ouder leden en     

de nieuwe te verwelkomen. 

       -   Sylvia en Emmy hebben contact gezocht met de nieuwe aanmeldingen en er bleven twee 

kandidaten over dus er hoefde geen verkiezingen plaats te vinden. 

      - welkom Amanda en Freek binnen de O.M.R. van de kring. 

     - Harry heeft een nieuwe vakdocent gym gevonden. Sherilyn komt in september terug van haar  



      zwangerschapsverlof en Demi gaat. 

- Leuk artikel in de krant over het bezoek aan de aardappelboer en Farm friet. 

- Voorschoolse voorziening, nog steeds in afwachting van de getekende papieren. 

Kinderkoepel gaat de b.s.o. doen en de peuteropvang. Dit zorgt voor een mooie doorgaande 

lijn in het onderwijsaanbod. Waarschijnlijk gaat dit in de herfst van start. 

- Schoolplan en jaarplan zijn nog niet klaar, Harry stuurt deze toe aan de MR ter inzage. 

Werkverdelingsplan gaat eerst langs personeel. 

-  De vrijwillige ouderbijdrage kan worden verhoogd maar de o.m.r. is het er eigenlijk niet 

helemaal mee eens. Vorig jaar is het namelijk ook al verhoogd. Ouders vinden het ook niet 

duidelijk waar dit geld voor wordt gebruikt. De p.m.r. wijst de ouders erop dat deze uitgaven 

terug te vinden zijn op de site. En alles is duurder geworden… 

- Dan nemen we afscheid va de ouder leden met een bloemetje en plannen we de volgende 

vergaderingen in. 

   

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

                  


